
欢迎使用手机跟拍支架！

手机夹

跟拍摄像头

补光灯

铝合金伸缩杆

滑套

跟拍指示灯

支撑脚

产品操作步骤

可上下调节角度，完成角度调节后
固定位置。

根据实际情况拉伸支架，扩展底部
支撑面积，增加抗倾倒能力。 

按住滑套并将其向下拉至末端完全
展开，收回时按住滑套收起支架 。

向外打开三脚架。

A100
使用说明书

拉开手机夹，将手机放入并夹紧 。

拉开伸缩杆至所需的长度。

指示灯从绿色快闪状态，变为指示
灯绿色长亮时即人脸侦测设置成功。

遥控器可进行全景转动、转向控制、
远程拍摄拍照 。

向上推动推钮，即打开跟拍功能。

type-c
充电口

左键 右键
全景键

拍摄键

一年有限保修摘要

跟拍模式

蓝牙遥控器操作说明
请小心收纳，避免夹手
使用前请确认使用地域和设施限制的场所，禁止违法公共秩序的行为
请勿将产品置于高处及不平坦台面、地面，以及防跌落损伤
请勿使用超出产品负荷电源，导致产品发热及电路板烧坏
请勿自行拆开、改造本产品
请勿撞击、投掷本产品，容易引起内部故障
请勿将本产品置入低温、潮湿地方
请勿将本产品丢入火中、远离火源
警告：本产品不适合3岁及以下儿童单独操作使用

注意事项

产品型号： 购买地址：

订单号码：

保修内容：

购买日期：

客户姓名：

联系地址：

我司保证所附带的硬件产品，从原先零售购入的日期一年内在材料和工
艺方面无瑕疵，均可受理售后问题。我司对正常使用磨损不做担保，对于
事故或滥用造成的损坏也不做担保。若要获取服务可访问我司拥有的零
售店或我司授权服务商，即可为你的产品酌情进行修理、更换你享有的保
修权益是附加在本地消费者法律所提供的权利以外的。当您根据本保修
政策提出索赔时，可能需要提供购买证明的详细信息。

防滑硅胶

开关推键

开机的状态下，人在摄像
头范围内摆设OK手势2秒
后激发跟踪开启，摆设手
掌2S后激发跟踪停止；无
人在摄像头范围内15分钟
后自动关机；

跟拍：

产品参数

产品名称：手机跟拍支架

最大承重能力：500g 工作电压：3.6~4.2V

主要材料：铝合金&ABS塑料 工作温度：-10~40C°

支持系统：Android，IOS，鸿蒙 充电电压：DC 5V

手机夹最大拉伸距离：100mm 遥控器电池容量：55mAh

折叠尺寸：38*70*265mm(折叠) 遥控器待机时间：30天

Welcome to the mobile phone 
follow-up mount !

Product operation steps

The angle can be adjusted up and down, 
after the angle adjustment is completed
Fixed position.

Press and hold the sliding sleeve and pull 
it down until the end is fully deployed. 
When retracting, press and hold the sliding
 sleeve to retract the bracket.

Stretch the bracket as appropriate, extend 
the bottom Support area,increase 
anti-dumping ability. 

Open the tripod outward.

First pull the tripod outward from the 
bottom.

A100
INSTRUCTIONS

Pull the phone clip open, put the phone 
in and clamp it.

Pull the telescopic arm to the required 
length.

Push the push button up to turn on the
follow-up function.

Overhead shooting mode

The LED changes from a flashing green
state to an indication ,When the light is
green and solid, the face detection is set
 successfully.

Remote control for panoramic rotation, 
steering control, Take photos remotely.
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390mm

拍摄键

充电口

右键

全景键

左键

Mobile phone clip

Follow the camera

Fill light

Aluminum alloy telescopic rod

Sliding sleeve

Follow indicator

Support foot

Non slip foot pad

Switch push

Capture key

Charging port

Right-click

Panorama key

Left

遥控器
开关

1.拨动遥控器背面开关（ON开启/OFF关闭），遥控器指示灯自动闪烁 。
2.打开手机“设置”-“蓝牙”开启蓝牙，搜索“ADYSS-100”点击设备名称配对，显
示“已连接后”，指示灯停止闪烁，即连接成功（遥控器开启状态）。
3.全景键：单击“全景按键”后手机夹转动一圈，再单击停止转动，长按“全景按
键”进入循环模式，一直转动 。
4.左键：长按左键使手机夹顺时针转动，松开即停止转动；短按无功能 。
5.右键：长按右键使手机夹逆时针转动，松开即停止转动；短按无功能 。
6.拍摄键：单按拍摄键，连接手机情况下进行拍照 。

1.苹果IOS13.4以上设置方法：a.遥控链接上手机蓝牙 b.屏幕自动旋转锁定
c.打开设置-辅助功能-触控-辅助触控-打开 d. IOS15以上系统首次使用需校
准，找到辅助触控的跟踪灵敏度将圆点移到左边后再移回默认位置即可 。
2.拍摄键2无效时调整快门键位置方法：a.进入软件拍摄界面 b.长按拍摄键2
不松手 c.同时短按方向键移动“指针/圆点”至拍摄软件快门圆圈范围内 。

特别说明：（苹果IOS系统设置与拍摄键2无效时设置方法如下）

In  the state of  turning on,  people are
videographing ,Set  the OK gesture 
within the head range for  2  seconds .
After  the excitat ion tracking is  turned
on,  the hand is  placed Excitat ion 
tracking stops after  palm 2S;  not  
People are within range of  the camera
for  15 minutes Automatic  shutdown
after  that ;

Follow up：

先从底部向外拉开三角架。

Operating instructions of Bluetooth 
remote controller

1.Turn the side switch of the remote controller ( ON / OFF), and the indicator light of the remote 
controller will flash automatically.
2.Turn on "Settings" - "Bluetooth" of the mobile phone, turn on Bluetooth, search for "ADYSS-A6", 
click the device name pairing, display "connected", the indicator stops flashing, that is, the 
connection is successful (the remote controller is turned on).
3 .  Panorama ke y:  Cl ick the "Panorama Button" after  the phone cl ip  rotates 
once,  then cl ick  Stop Rotat ion,  and long press "Panorama Press ke y"  to 
enter  loop mode and turn al l  the way.
4.  Left  button:  long press the left  button to make the mobile  phone cl ip  turn
clockwise,  and stop rotat ing when released;  Short  press  is  not  funct ional .
5 .  Right  button:  long press the r ight  button to make the mobile  phone cl ip  
turn counterclockwise,  and stop rotat ing when released;  Short  press  is  not  
funct ional .
6 .  Shooting button:  Press  the shooting button to take pictures when 
connected to the mobile  phone.

1. Apple IOS 13.4 above setting method: A. Mobile phone Bluetooth on the remote control link 
B. the screen automatically rotates and locks C. turn on settings - auxiliary functions - touch - 
auxiliary touch - turn on D. the above systems need to be calibrated for the first time. Find the 
tracking sensitivity of the auxiliary touch and move the dot to the left and then back to the 
default position.
2. Method of adjusting shutter key position when shooting key 2 is invalid: A. Enter the software 
photographing interface B. press the photographing key 2 for a long time without letting go 
C. at the same time, press the direction key for a short time to move the "pointer / dot" to the 
range of the photographing software shutter circle.

Special note: (when Apple IOS system setting and shooting key 2 are invalid, the setting 
method is as follows)

Product parameters

Product model：A100

Maximum bearing capacity：500g Working voltage : 3.6~4.2V

Main material : Aluminum alloy & ABS plastic Operating temperature : -10°~40°

Support system : Android,IOS,Hongmeng Charging voltage : DC 5V

Maximum stretching distance：100mm

Folding size : 38*70*265mm

Matters needing attention

Please store it carefully to avoid pinching your hands.
Before use, please confirm the places with geographical and facility restrictions, 
and prohibit acts against public order.

Do not disassemble or modify this product by yourself.
Do not hit or throw this product, which may cause internal failure.
Do not put the product in a low temperature and humid place.
Do not throw the product into the fire and keep away from the fire source.
Warning: This product is not suitable for children under 3 years old to operate 
alone.

Do not place the product on high places, uneven countertops and floors to 
prevent falling damage.
Do not use the power supply exceeding the load of the product, which will 
cause the product to heat up and the circuit board to burn out.

WARRANTY CARD

Product model： Place of purchase：

Order number：

Warranty content：

Date of purchase：

Customer name：

Contact address：

One year limited warranty summary
Our company guarantees that the attached hardware products are free from 
defects in materials and workmanship within one year from the date of original 
retail purchase, and can accept after-sales problems. Our company does not 
guarantee normal wear and tear, nor does it guarantee damage caused by 
accident or abuse. To obtain the service, you can visit the retail store owned by 
Our company or the authorized service provider of Our company to repair and 
replace your products at your discretion. Your warranty rights are in addition to 
the rights provided by local consumer law. When you file a claim under this 
warranty policy, you may need to provide details of the proof of purchase.

Remote control battery capacity：55mA

Standby time of remote control：30day
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Left Right-click
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remote control
switch



This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 

following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) 

this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation. 

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user's authority to operate the equipment. 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 

digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 

provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not 

installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 

to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 

occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 

radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and 

on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 

following measures: 

-Reorient or relocate the receiving antenna.

-Increase the separation between the equipment and receiver.

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the

receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.


